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Ett 50-tal  kolonister kom till mötet. 
 
Vår nya ordförande Per Fagergren hälsade alla välkomna. 
 
Kassören inledde mötet med att ta upp det ekonomiska läget, vilket ser bra ut. Vi 
har inte haft några oförutsedda utgifter hittills i år. Tre kolonister har ännu inte 
betalt årets avgift. 
Föreningen har investerat i nya stolar (51 st) och bord (9 st). 
Vi har fått en ny kyl-frys, skänkt av Glebes. Den gamla ställs ut i boden för 
eventuellt behov vid större fester. 

 
Hastigheten inom området är som vanligt för hög. Alla uppmanas att stänga 
bommarna om de står öppna. 
Glöm ej meddela styrelsen om någon del på släpvagnen går sönder. 
Helen Adolfsson tar gärna med andras sopor när hon kör till tippen. 
 
Sophanteringen fungerar fortfarande inte. Endast hushållsavfall får slängas, och 
om tunnorna är fulla, ställ inget utanför. Fåglarna drar omedelbart ut allt. 
 
Toalettstädningen har fungerat bra. Det har försvunnit ett stort antal toalettrullar. 
Glöm ej låsa toaletten efter avlagt besök. 
Förslag från kolonist att det ska finnas särskilt papper för handtorkning. 
 
Anslagstavlan vid dansbanan är endast till för styrelsemeddelanden. 
 
Styrelsen kollar upp priset för singel till våra vägar. 
 
Midsommarfesten var lyckad, ca 100 person deltog i firandet.  
Tack till arrangörerna. 
Sommarfesten äger rum den 6 augusti. 
 
Rossällskapet var här och gick runt och kollade rosor. 
 
Solveig Sidblad från förbundet kommer till Kalmar och pratar miljö.  
 
 
Mötet avslutades med kaffe. 
 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Wiveca Dahlberg  Per Fagergren 


